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Zhejiang Baochuan Transmission machinery Co.,Ltd is located in the well known Industrial center Hangzhou. The factory is 10km away from Xiaoshan Highway Station and the Shanghai-Hangzhou-Ningbo high-speed rail, and it is quite near to the Xiaoshan International Airport and Hangzhou Railway Station, so the transportation is very convenient. Owing to the pleasant weather and beautiful scenery, it is good for starting business here. 

With nearly 20 years’ struggle and hard working, our factory now owns a 20,000 square meters’ plant area. We have been grown to a large manufacture integrating design, manufacture, trade and service. Our products include various types of couplings. They are widely used in cars, agricultural machinery, construction machinery, paper making machinery, metallurgical equipment, axle etc. 
Our factory has kept holding the guideline of "high starting point, heavy investment and high tech equipment" ever since the establishment. And there are more than 200 pieces equipments in the factory. They are the forging machine, NC fine turning machine, NC special machine, automatic push-rod furnace heat treatment machine, accurate grinding machine, cleaning machine, assembly machines etc that can help finish the whole production line. Thanks to the well equipped testing machines, we can be ahead of others in guaranting customers the quality and delivery time. 

Our factory has already got the ISO9001:2008 after years’ development. By strictly complying to the QMS(quality management system), we now devote ourselves to more excellent level. With the belief of “high quality, competitive price, perfect service and active customers interaction”, we are here ready to make business with you worldwide.
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浙江宝传传动机械有限公司位于著名的工业中心杭州。工厂距萧山高速站和沪杭甬高铁10公里，离萧山国际机场和杭州火车站很近，交通十分便利。这里气候宜人，风景秀丽，适合创业。

经过近20年的奋斗与拼搏，我厂现有厂房面积20000平方米。公司已发展成为集设计、制造、贸易、服务于一体的大型制造企业。我们的产品包括各种类型的联轴器。广泛应用于汽车、农业机械、工程机械、造纸机械、冶金设备、车桥等行业。

本厂自成立以来，始终坚持“高起点、高投入、高技术装备”的方针。拥有生产设备200余台。有锻压机、数控精车削机、数控专用机、自动推杆炉热处理机、精密磨床、清洗机、装配机等，可完成整条生产线。完善的检测设备，使我们能够领先于其他公司，保证客户的质量和交货期。

经过多年的发展，我厂已通过ISO9001:2008质量管理体系认证。公司严格按照质量管理体系(QMS)的要求，力求达到更卓越的水平。我们本着“高质量，优惠的价格，完善的服务，积极的客户互动”的信念，愿与您在世界各地开展业务。
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